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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 19.02.2020, ora 13.00, în şedinţa ordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 17 din 12.02.2020 
 

 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr 

de 11 consilieri din 11 convocaţi. Materialele înscrise pe ordinea de zi au fost comunicate 

consilierilor locali pe suport hârtie.  

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de 23.01.2020 

2. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru perioada 

martie-mai 2020 

3. Proiect de hotărâre privind prezentarea raportului asupra situației gestionării 

bunurilor din patrimoniul comunei Leorda pe anul 2019 

4. Proiect de hotărâre privind prelungirea contractului de închiriere nr. 

4450/10.12.2013 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizației comunei Leorda pentru anul 2020 

către ADI „Ecoproces” Botoșani 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției lunare a comunei Leorda la 

Asociația Audit Public Intern Consult Botoșani 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local, a bugetului activităților 

finanțate integral sau parțial din venituri proprii și a programului de investiții al comunei 

Leorda pe anul 2020 

8. Analiza cererii nr. 719/07.02.2020 a domnului Turculeț Mihai Cristinel 

9. Diverse 

 

Se supune la vot ordinea de zi, prin vot deschis, la propunerea primarului, care este 

aprobată cu un număr de 11 voturi pentru din 11 consilieri prezenți. 

 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de 23.01.2020 

Dl. Angheluşi – sunt neclarități?  

Nefiind discuții, se supune la vot punctul 1 al ordinii de zi, care se adoptă cu un 

număr de 11 voturi pentru din 11 consilieri prezenți. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: 
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2. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru perioada 

martie-mai 2020. Inițiator – primar Dulgheru Ștefan 

Dl. Grădinaru – îl propun pe domnul Urigiuc. Propunerea este susținută de 3 voturi 

pentru (Grădinaru, Marin și Urigiuc) și 8 abțineri. 

Dl. Hamburdă – îl propun pe domnul Maloș. Se supune la vot propunerea ca domnul 

Maloș să fie președinte de ședință, care se adoptă cu un număr de 8 voturi pentru și 3 

abțineri (Grădinaru, Marin, Urigiuc) din 11 consilieri prezenți. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: 

3. Proiect de hotărâre privind prezentarea raportului asupra situației 

gestionării bunurilor din patrimoniul comunei Leorda pe anul 2019. Inițiator – 

primar Dulgheru Ștefan 

Dl. primar –Comisia juridică a dat aviz pozitiv acestui proiect. 

Dl. Angheluși – am observat din raport că inventarierea s-a făcut conform actelor 

normative, că gestiunea s-a făcut cu precizie, inclusiv casieria. 

Dl. Grădinaru – mă bucur că s-a făcut conform legii; s-a prezentat o listă de anul 

trecut. 

Nefiind discuții, se supune la vot punctul 3 al ordinii de zi, care se adoptă cu un 

număr de 10 voturi pentru și o abținere (dl. Grădinaru) din 11 consilieri prezenți. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: 

4. Proiect de hotărâre privind prelungirea contractului de închiriere nr. 

4450/10.12.2013. Inițiator – primar Dulgheru Ștefan 

Dl. primar – este necesară o hotărâre de prelungire pentru a încasa chiria pe anul 

2020. 

Dl. Grădinaru – voi fi de acord cu prelungirea deoarece am înțeles că au fost niște 

neconcordanțe. Nu știu de ce nu s-a scos încă imobilul la vânzare, dar este bine și că îl 

închiriem în continuare în acest an. 

Nefiind discuții, se supune la vot punctul 4 al ordinii de zi, care se adoptă cu un 

număr de 11 voturi pentru din 11 consilieri prezenți. 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizației comunei Leorda pentru anul 

2020 către ADI „Ecoproces” Botoșani. Inițiator – primar Dulgheru Ștefan 

Dl. primar – salariul minim a crescut și de aceea s-a solicitat o mărire. 

Dl. Angheluși – nu știu dacă această structură aduce și bani la bugetul de stat. Vrând 

nevrând trebuie să ne asumăm. 

Nefiind discuții, se supune la vot punctul 5 al ordinii de zi care se adoptă cu un 

număr de 11 voturi pentru din 11 consilieri prezenți. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției lunare a comunei Leorda 

la Asociația Audit Public Intern Consult Botoșani. Inițiator – primar Dulgheru 

Ștefan 

Dl. primar – și această mărire se datorează modificării salariului minim pe economie. 

Nefiind discuții, se supune la vot punctul 6 al ordinii de zi care se adoptă cu un 

număr de 11 voturi pentru din 11 consilieri prezenți. 
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Se trece la punctul 7 al ordinii de zi: 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local, a bugetului 

activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii și a programului de 

investiții al comunei Leorda pe anul 2020. Inițiator – primar Dulgheru Ștefan 

Dl. Angheluși – proiectul a fost trimis la toate comisiile. 

Dna. contabilă prezintă proiectul de buget conform fundamentării dezvoltate în 

referatul nr. 526/29.01.2020 și sumele repartizate de către CJ Botoșani și ANAF, la care  

s-au adăugat și sumele de la Ministerul Dezvoltării. 

Dl. Angheluși – vom vedea și din ce se compun aceste venituri și cheltuieli, conform 

Legii nr. 273/2006. S-a ținut cont de toate cerințele și s-au prezentat niște sume. 

Consilierii locali iau act de dezbaterea publică a proiectului de buget în perioada 

29.01-19.02.2020 și de faptul că locuitorii comunei nu au depus contestații. Consilierii 

locali nu au depus amendamente asupra proiectului de hotărâre, nefiind necesară 

procedura de vot pe amendamente. 

Se procedează la votarea pe capitole, subcapitole, titluri, articole, alineate şi pe 

anexe, confor art. 39 alin. 5 din Legea nr. 273/2006. Toate capitolele, subcapitolele, 

titlurile, articolele, alineatele şi anexele se adoptă cu un număr de 11 voturi pentru, cu 

excepția centralizatorului detalierilor 51.02, titlul II bunuri și servicii, care se adoptă cu un 

număr de  8 voturi pentru și 3 împotrivă (Grădinaru, Marin și Urigiuc). 

Se procedează la dezbaterea pe articole a proiectului de hotărâre în forma propusă de 

inițiator. Nefiind discuții, se supune la vot punctul 7 al ordinii de zi, fiecare articol al 

proiectului de hotărâre și proiectul integral fiind adoptat cu un număr de 11 voturi pentru 

din 11 consilieri prezenți.  

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi: 

8. Diverse 

Dl. primar – dl. Turculeț a atașat un contract de intervenție. În comuna Leorda 

operatorii economici funcționează în intervalul 7.00-21.00 sau 22.00. 

Dl. Grădinaru – nu cred că ar trebui să îngrîdim drepturile cât timp avem camere 

video. 

Dl. primar – vom propune un regulament de funcționare a agenților economici... 

Totodată că aduc la cunoștință că a prefectura a comunicat viza de legalitate pe hcl 1-9 din 

cadrul ședinței ordinare din 23.01.2020, nefiind necesară introducerea unei acțiuni în 

contencios... Cooperativa agricolă Libertate și prietenie ne informează că oamenii doresc 

contracte individuale. Am înaintat cererea în atenția consiliului local întrucât nu primarul 

hotărăște cum se administrează pajiștea comunală. La un moment dat probabil se va 

ajunge să rămânem cu pajiștea comunală și să nu avem cui să o închiriem. 

Dl. Grădinaru – ce facem cu contractul cu ceilalți oameni? 

Dl. primar – unii fermieri au vândut animalele, alții au cumpărat și acum au nevoie 

de teren. 

Dl. Grădinaru  - cererea este semnată doar de reprezentanții asociației, fără să fie 

vreo mențiune despre opțiunile celorlalți membri. Cred că avem nevoie de aceste opțiuni 

pentru rezolvarea petiției. 
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Dl. primar – vom solicita și vă vom prezenta de îndată aceste informații... Dl. primar 

prezintă cererile parohilor de la bisericile din comună prin care solicită ajutor financiar 

pentru niște lucrări, cu mulțumiri pentru ajutoarele anterioare. Intenția noastră este să 

sprijinim biserica. Trebuie făcute calcule de ruptură la grindă și clădirea, casa praznicală, 

să fie construită tehnic foarte bine întrucât acolo vor intra oameni, care să fie în siguranță. 

 

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          P. SECRETAR GENERAL,  

ANGHELUȘI CONSTANTIN                 DIAC-MILATINOVICI LUCIAN 


